

Richard Veilleux
St-Hughes, QC



Nomination : Directeur Actif, Province de Québec
Nominated as QUEBEC ACTIVE DIRECTOR

Il me fait plaisir de déposer ma candidature au sein de Standardbred Canada lors de l'élection du prochain conseil des directeurs. Voici mon implication dans l'industrie; membre de l'exécutif de l'Association Trot et Amble du Québec, (A.T.A.Q.) depuis 20 ans et membre du conseil d'administration de SC au cours des 3 dernières années, et aussi de 2005 à 2013.

Sur le plan personnel et professionnel; marié et père de deux grandes filles merveilleuses et j'en suis à mon deuxième mandat comme Maire de la municipalité de St-Hugues.

Je compte sur votre appui et vous en remercie.

It is my pleasure to apply to Standardbred Canada for the election of the next Board of Directors. Here is my involvement in the industry; member of the Horsemen Association of Québec Executive, (A.T.A.Q.) for 20 years and member of the Board of Directors of SC during the last 3 years, and also from 2005 to 2013.

On the personal and professional level; married and father of two wonderful daughters and I am in my second term as Mayor of the municipality of St-Hugues.

I count on your support and thank you for it.